
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-10-17, § 8 

 

 Tid Torsdagen den 17 oktober 2013, kl 16.10 – 16.40 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 28 oktober 2013 

  

 

 

Maria Östberg Svanelind Jan Tigerström 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Theréz Randquist (M)  

Per Hallberg (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Lars Arell (S)  

Åke Askensten (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Göran Kindvall (M)   för Joakim Larsson (M)                   

Gustav Johansson (M)   för Karl Malmqvist (C)                  

Sara Gunnerud (S)   för Maria Nygård (S)                    

Clara Lindblom (V)   för Ann-Margarethe Livh (V) 

 Ersättare: 

Maria Hagbom (M)  

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)   

Kenneth Nilsson (S)  

Håkan Olander (S)  

Elin Olsson (MP)  

Lennart Tonell (MP)   

 
Tjänstemän: 

 Tillförordnade förvaltningschefen Gunnar Jensen, Marita Anheim, Ann-Charlotte 

Bergqvist, Mårten Frumerie, Lena Mittal, Kristofer Stjernqvist och Åsa Wigfeldt samt 

borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 

 

 

 

 



  

 § 8 

Stadens policy för Stockholms fritidsbåtliv 

Dnr E2013-330-00931 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden godkänner förslag till policy för Stockholms fritidsbåtliv. 

 

2 Exploateringsnämndens förslag till policy överlämnas till kommunfullmäktige 

 för slutligt godkännande. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma tjänsteutlåtande från 

den 2 oktober 2013. 

 
Nämndens behandling av ärendet  

 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Vice ordföranden Maria Östberg Svanelind (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorens gemensamma förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) enligt 

följande: 

 

Vi välkomnar förslaget till policy för stadens båtliv. Policyn har identifierat 

såväl övergripande som mer detaljerade frågor och kommer sannolikt komma till 

stor nytta. I ärendet resoneras om längden på de avtal som ska tecknas med 

båtklubbarna och vi vill understryka behovet av långa kontrakt, 20 till 25 år, för 

att klubbarna ska kunna göra nödvändiga miljöinvesteringar.  

 

Särskilt uttalande lämnas av Åke Askensten m.fl. (MP) enligt följande: 

 

Det är positivt att det finns ambitioner att ta en diskussion med båtklubbarna 

angående miljöproblemen de kan orsaka. Det är dock viktigt att det verkligen 

ställs krav på klubbarna och att detta tydligt regleras i avtal. Staden måste också 

ha kontinuerliga uppföljningar av miljökraven och vidta åtgärder gentemot 

klubbar som inte uppfyller kraven. Som en sista utväg ska brister i att uppfylla 

miljökraven vara en giltig orsak till att säga upp ett arrende i förtid.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Kristofer Stjernqvist 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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